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 :عنوان الأطروحة

التوزٌع اللغوي الجغرافً فً كتب اللغة حتى نهاٌة القرن الثالث الهجري 

 

ملخص الأطروحة 

دراسة مجال التأصيل المغوي لمهجات العرب عن طريق تحديد المكان والزمان وتسجيمه عمى خريطة لمتابعة 
أصول المهجات والتحري عن أماكن نشأتها وانتشارها وتطورها وصولا إلى نهاية القرن الثالث مقارنة بالعصر 
الحديث أحيانا في ارجاء الجزيرة العربية هو باعثنا لدراسة الأطمس المغوي في ثلاثة مجالات صوتية وصرفية 

ونحوية فتمخضت نتائج البحث عن تأثيل بعض الظواهر الصوتية وار جاع بعض الصيغ إلى أصولها وتحديد 
 .بعض الأساليب النحوية بقبائل معينة
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Geographical distribution linguistic language books until the end of the third century AH 
 

abstract of thesis 

Study area rooting linguistic accents Arabs by selecting the time and place and registered 
on the map to follow the origins of dialects and investigate places its inception, proliferation 
and development up to the end of the third century compared era talk sometimes across 
the Arabian Peninsula is Baosna to study the atlas language in three areas of voice and 
morphological and grammatical Vtmkhaddt Search ResultsTathel some Loire acoustic 
phenomena hungry, some formulas to its assets and to identify some of the methods 
grammatical certain tribes. 

 


